
 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 
Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije 

Br: 00-63-15/14- 8/4                                                          
Podgorica, 8. maj 2014. godine 

 

 Komisija za praćenje i kontrolu postupka privatizacije je na 13. sjednici održanoj 

31. marta 2014. godine razmatrala postupak privatizacije preduzeća Solana ,,Bajo 

Sekulić“ AD Ulcinj. 

 U radu Komisije su, pored članova Komisije, učestvovali i pomoćnik ministra 

ekonomije Vladan Dubljević, predstavnik Investiciono-razvojnog fonda Mirko 

Mašković, stečajni upravnik u Solani Ognjen Jovović, predsjednik Sindikalne 

organizacije Solane Marko Miranović, predstavnik radnika Solane Veselin Mitrović 

generalni sekretar USSCG Srđa Keković i direktor kompanije Eurofond Boiša Šotra. 

 Komisija se upoznala i razmotrila sve okolnosti i činjenice iz dokumentacije 

kojom je raspolagala kao i stavove, informacije i mišljenja svih učesnika sjednice, i na 

sjednici održanoj 7. maja 2014. godine, a na osnovu člana 4 Oduke o obrazovanju 

Komisije za praćenje i kontrolu postupka privatizacije, u vezi kontrole postupka 

privatizacije preduzeća Solana ,,Bajo Sekulić“ AD Ulcinj donijela je sljedeće 

 

Z  A K LJ U Č K E: 

 

1.  Privatizacija Solane „Bajo Sekulić“ AD Ulcinj, koja je izvršena  prodajom akcija na 

berzi, se pokazala neuspješnom  i nije odgovorila  cilju privatizacionog procesa, 

doslo  je do stečaja, nakon čega je uslijedio i bankrot ovog privrednog društva. 

             

                

2. Komisija predlaže Vladi i Savjetu za privatizaciju i kapitalne projekte da sagleda  

mogućnosti  vraćanja većinskog dijela akcijskog kapitala Solane „Bajo Sekulić“ AD 



Ulcinj u državno vlasništvo uz poravnanje, odnosno obostrano obeštećenje između 

države i većinskog vlasnika.                  

              

3. Komisija predlaže Investiciono-razvojnom fondu da, u skladu sa zakonskim 

mogućnostima,  pruži podršku prvorangiranom na tenderu za poslovno-tehničku 

saradnju u cilju pokretanja proizvodnje i realizacije ovogodišnje berbe soli.          

                        

4. Komisija upućuje preporuku Elektroprivredi Crne Gore AD Nikšić da, u što kraćem 

roku, uključi električnu energiju Solani „Bajo Sekulić“ AD Ulcinj, kako se ne bi 

ugrozila proizvodnja, odnosno ovogodišnja berba soli i tako načinila zantna 

materijalna šteta i ugrozila Solana, uz obavezu Solane „Bajo Sekulić“ da od prvih 

novčanih sredstava dobijenih od pokrenute proizvodnje izmiri dug za utrošenu 

električnu energiju.         

             

5.  Komisija preporučuje nadležnim institucijama da sagledaju mogućnost  

povezivanja radnog staža i isplatu zaostalih zarada za zaposlene Solane „Bajo 

Sekulić“ AD Ulcinj, u skladu sa zakonskim mogućnostima i odredbama.        

 

6. Komisija pokreće inicijativu prema Vrhovnom državnom tužilaštvu da preispita 

poslovanje od perida kada je upravljanje Solanom “Bajo Sekulić“ preuzeo Eurofond, 

kao i zakonitost vođenja stečajnog postupka u istoj.     

                      . 

  

 

PREDSJEDNIK KOMISIJE 

                                                                                      Janko Vučinić 


